

Teks VO FastMERCHANT

No. Slide	Teks
1	<p>Fastentix #Bring Us Closer</p> <p>#No. 1 di pasaran Malaysia yang menawarkan perkhidmatan penghantaran pada hari yang sama.</p>
2	<p>Fastentix : KISAH kami, Mengapa kami laksanakan, Apa yang kami lakukan, Aspirasi</p>
3	<p>Kami membina satu ekosistem pasaran e-dagang yang dilengkapi sistem logistik yang kukuh sebagai penyelesaian bagi pemilik jenama (brand owner) untuk meluaskan capaian pelanggan yang lebih ramai menggunakan sistem pembayaran tunai semasa penghantaran (COD) dengan memfokuskan perkhidmatan penghantaran pada hari yang sama (SDD) melalui pengedar (reseller). Pelanggan akan menerima produk secara terus dari penjual yang sah (ada autoriti) melalui penghantaran pada hari yang sama</p>
4	<p>VISI ;</p> <p>Fastentix merupakan satu pasaran e-dagang yang terkemuka dan memiliki kelebihan terhadap penyelesaian logistik (produk tulen dan penghantaran pada hari yang sama) untuk memberikan pengalaman membeli-belah yang selamat dan boleh dipercayai.</p>
5	<p>Misi :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Siapa Kami : <ul style="list-style-type: none"> - Fastentix merupakan satu ekosistem pasaran perniagaan e-dagang yang dinamik dengan penyelesaian logistik yang kukuh 2) USP (Unique Selling Proposition)/ Keunikan Jualan : <ul style="list-style-type: none"> - Fastentix hanya membenarkan produk tulen dan perkhidmatan penghantaran hari yang sama oleh penjual yang sah/berautoriti

6	<p>3) Impak:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fastentix dapat memberi kepuasan dan keseronokan melalui pengalaman membeli-belah yang selamat dan boleh dipercayai <p>4) Mengapa (Big Why):</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fastentix menjamin untuk meningkatkan keharmonian dan kemakmuran melalui ekonomi yang bijak/kebijaksanaan ekonomi (economic wisdom)
7	<p>FastMERCHANT: ialah</p> <ul style="list-style-type: none"> - HQ/ Ibu pejabat - Pemilik jenama/syarikat - Pengasas/ Pemilik jenama bagi produk/servis atau pengedar tunggal yang mahu mencapai lebih banyak pelanggan <p>FastSELLER: ialah</p> <ul style="list-style-type: none"> - Reseller - Pihak yang mempunyai produk FastMERCHANT untuk dijual - Penjual yang menawarkan barangan/produk dan mahu memperluaskan jaringan pelanggan dalam lingkungan 25km radius dari kawasannya. <p>FastSQUAD: ialah</p> <ul style="list-style-type: none"> - Drop Shipper - Affiliate/Dropship yang akan mempromosikan produk dan bertindak sebagai pengaktif/pemangkin kepada sistem untuk meningkatkan jumlah pembeli dengan lebih ramai. Mereka akan mendapat komisen bagi setiap pembelian dan pendaftaran yang dibuat oleh pembeli selain mempunyai peluang untuk mendapatkan nilai komisen tinggi (infinite commission) <p>FastBUYER: ialah</p> <ul style="list-style-type: none"> - Pembeli/pelanggan yang membeli produk yang mempunyai jaminan/ketulenan (authentic/originality) daripada jenama yang tulen dan menerima produk pada hari yang sama melalui penghantaran daripada penjual yang sah (seller)

8	<p>Masalah & Kebimbangan</p> <p>FastMERCHANT:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Pemilik jenama - i) Price War (Perang harga) - ii) Produk palsu/tiruan - ii) Reseller yang tidak berdaftar <p>FastSELLER:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Penjual - i) Perang harga antara reseller dalam pasaran - ii) Monopoli penilaian (rating) dan review (ulasan) dalam pasaran - iii) Reseller produk tiruan menjadi pesaing <p>FastSQUAD:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Drop Ship/ Affiliate/Member - i) Margin yang kecil (bilangan yang sedikit) - ii) Tiada simpanan stok untuk sistem pembayaran tunai semasa penghantaran (COD) - iii) kadangkala berlaku keadaan yang mana harga produk di pasaran adalah lebih rendah (price war) <p>FastBUYER: Pembeli</p> <ul style="list-style-type: none"> - Pelanggan - i) Tidak tahu tentang ketulenan suatu produk - ii) Ditipu oleh seller - iii) Menerima produk yang berbeza daripada produk yang dibeli sewaktu urusan niaga.
9	<p>FastMERCHANT: HQ</p> <ul style="list-style-type: none"> - FastMerchant akan meluluskan FastSeller - Kawalan harga produk - Produk & Persembahan/Penyampaian (Imej jenama/CI) - Rangkaian akses kepada semua pelanggan melalui database

	<p>Fastentix, dan boleh merancang lebih banyak pemasaran iklan</p> <p>FastSELLER: Seller</p> <ul style="list-style-type: none"> - Harga yang tetap dari Merchant - Fokus kepada pelanggan disekitar 25km radius, akan mendapat 2 pendapatan daripada produk/servis & logistic (delivery) - Pihak berwajib yang menentukan struktur bagi caj pembayaran tunai semasa penghantaran (COD) dalam sistem - Hanya penjual yang dipercayai dan mendaftar akan diterima oleh FastMerchant (HQ) <p>FastSQUAD: Drop Ship</p> <ul style="list-style-type: none"> - Menjana 5 pendapatan berbanding 1 pendapatan terhadap produk - Pendapatan yang pelbagai peringkat (Multiple Tier Income) - Boleh menjadi FastSquad bagi kebanyakan FastMERCHANT dalam 1 aplikasi dengan harga ahli - Boleh membuat COD bagi penghantaran pada hari yang sama tanpa melakukannya - 1 sistem affiliate dan dropship. Komisen akan dilihat menerusi e-wallet - Potongan harga seumur hidup untuk semua produk dan servis. <p>FastBUYER: Pelanggan</p> <ul style="list-style-type: none"> - Produk dijamin tulen daripada pemilik jenama (FastMERCHANT) - Hanya penjual yang dipercayai boleh memberi perkhidmatan kepada FastBUYER - Sekiranya pembeli mendapat produk yang berbeza, FastSELLER akan menghantar kembali produk pada hari yang sama - Syarat pengembalian pada hari yang sama oleh FastSELLER semasa penghantaran - 4 kaedah penghantaran: Penghantaran pada hari yang sama, pengambilan, penjadualan, shipping.
10	

	Mengapa Fastentix? – 1 marketplace untuk semua
11	Kami melindungi ekosistem bagi pengasas(founder), reseller(penjual) dan pelanggan semuanya dalam 1 pasaran
12	Marketplace biasa (Common E-Marketplace) <ul style="list-style-type: none"> • Pasaran • Vendor/Merchant : Pemilik jenama, pengedar tunggal, HQ Franchisor & Reseller • Pelanggan : Produk tiruan, tiada jaminan, dan penjual yang tidak sah/autoriti
13 & 14	Pasaran Fastentix: <ul style="list-style-type: none"> - Brand Owner/ HQ: <ul style="list-style-type: none"> • FastMERCHANT - Seller: <ul style="list-style-type: none"> • FastSELLER: <ul style="list-style-type: none"> - dapat menjana 2 pendapatan - menjual produk FastMERCHANT - Produk dalam lingkungan radius 25km. • FastSQUAD: <ul style="list-style-type: none"> - dapat menjana 5 pendapatan - Menjual produk FastMERCHANT - Affiliate atau Dropshipper
15	Bagaimana proses membeli belah dalam ekosistem Fastentix ini berlaku? <ul style="list-style-type: none"> • Pertama sekali, FastMERCHANT akan menghantar tempahan yang dibuat oleh FastSELLER.

	<ul style="list-style-type: none"> • Kemudiannya, pembeli akan membuka aplikasi Fastentix untuk membeli-belah di dalam aplikasi ini dan terus membuat pilihan barangan untuk membelinya. • Selepas itu, beberapa FastSELLER akan terpapar dan tersenarai dengan perbezaan radius dan penyimpanan stok yang ada ditangan mereka. <p style="margin-left: 40px;">FastSELLER 1: radius 5km dan mempunyai stok produk FastSELLER 2: radius 7km dan mempunyai stok produk (kawan) [DIPILIH] FastSELLER 3: radius 20km dan mempunyai stok FastSELLER 4: radius 1km dan tidak mempunyai stok</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dan FastBUYER akan memilih FastSELLER yang dia kenal atau yang ada berdekatan dengannya untuk membuat penghantaran barang. • FastSELLER akan membuat penghantaran barang dengan penghantaran pada hari yang sama dengan mengikut ketetapan masa yang dipilih oleh FastBUYER(pembeli). <p>Begitulah proses jual beli yang berlaku di dalam Fastentix ini.</p> <ul style="list-style-type: none"> - 3 sebab FastSeller memilih anda: <ul style="list-style-type: none"> (i) Mempunyai stok yang dimahukan oleh pembeli (ii) Penjual yang paling dekat untuk COD (iii) Mempunyai waktu untuk penghantaran
16	
17	

Contoh Formula Pengiraan

FastSeller (produk) [1]	+	FastSeller(logistik) [2]		
10% diambil dari (produk yang dibeli)	+	10% dari (kos logistik)	=	TOTAL
Jika harga barang RM 100 x 10% Fastentix: RM 10 FastSeller: RM 90	+	RM 5 x 10% Fastentix: RM 0.50 FastSeller: RM 4.50	=	Fastentix: RM 10.50 FastSeller: RM 94.50

*RM5 ini adalah bayaran bagi logistik

18

Penggunaan 10% dari FastSELLER

10%	FastBUYER	FastMERCHANT	FastSQUAD	FASTENTIX
	0.5% merupakan Coin & Cashback kepada pelanggan	0.5% adalah nilai bagi setiap produk yang dijual	4.5% Merujuk kepada 3 peringkat komisen	2% bagi operasi & pemasaran
			0.5% perkongsian komisen	2% bayaran transaksi

10% di

19

	<p>Bagaimanakah anda layak menjadi FastSeller?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Adakah anda memegang stok atau servis daripada FastMERCHANT? - Bolehkah anda membuat perkhidmatan COD atau staf anda yang membuat perkhidmatan penghantaran? - Adakah anda ingin meluaskan jaringan pelanggan di kawasan lingkungan radius anda? - Adakah anda rela untuk dikenakan 10% bagi setiap transaksi untuk dikongsi bersama FastSQUAD & FastBUYER?
--	---

20	<p>Bagaimana Aliran Model Bisnes Membantu MERCHANT</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Pendaftaran sebagai FastMERCHANT 2) Penyenaraian semua produk 3) Pendaftaran FastSELLER 4) FastMERCHANT meluluskan FastSELLER 5) FastSELLER menyenaraikan semua produk yang mereka ada dan kuantitinya 6) Pembelian dari pelanggan 7) FastSELLER yang berdekatan akan menerima pesanan 8) FastSELLER akan menghantar produk kepada pembeli
21	<p>APA ITU FastSQUAD?</p> <p>Individu yang mempromosikan dan bertindak sebagai penggerak sistem untuk mendapatkan lebih ramai pembeli dan FastMember yang lain. Mereka akan mendapat komisen untuk setiap pembelian dan pendaftaran serta juga mempunyai peluang untuk mendapat komisen yang tidak terhingga!</p>
22	<p>Boleh menjadi gabungan Fast SQUAD untuk kebanyakan FastMERCHANT dalam 1 aplikasi / system</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Didorong oleh Pasukan 2) Pasaran Lebih Besar 3) Pendapatan Pelbagai peringkat 4) Jana 5 Pendapatan yang pelbagai

	<p>Jika Daftar sebagai ejen dropship dengan syarikat yang berbeza dalam sistem yang berbeza</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Dipandu secara individu 2) Pasaran kecil 3) Pendapatan satu peringkat 4) 1 Sumber Pendapatan bergantung sepenuhnya pada 1 Produk
23	<p>ADAKAH ANDA SUKA MENJADI IKAN BESAR DI PASAR KECIL ATAU IKAN BESAR DI PASAR BESAR?</p> <p>Buat pilihan dengan bijak</p>
24	<p>5 PENDAPATAN BAGI FAST SQUAD</p> <p>Jana Pendapatan Anda Dengan Peluang Ini</p>
25	<p>Komisen bagi Affiliate Pendapatan 1</p> <ul style="list-style-type: none"> • Setiap pembelian yang dilakukan oleh mana-mana FastBUYER atau FastMEMBER di mana-mana peringkat dari pautan anda, Anda akan mendapat komisen 0.5%
26	<p>Komisen DROPSHIP Pendapatan ke-2</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dapatkan Harga Diskaun sebagai FastSQUAD • Dapatkan komisen semasa anda membuat pesanan untuk pelanggan di luar dari Fastentix
27	<p>Komisen Rujukan/Referral Pendapatan ke-3</p> <ul style="list-style-type: none"> • Komisyen Rujukan FastSQUAD mendapatkan FastSQUAD • Dapatkan 3 peringkat menjana pendapatan untuk pelanggan menjadi FastMEMBER sehingga RM80.
28	<p>Komisen Jualan Pendapatan ke-4</p> <ul style="list-style-type: none"> • Memperolehi Komisen Jualan Pelbagai Peringkat • Dapatkan komisen secara menurun 3 peringkat dari kiri ke kanan untuk setiap pembelian daripada pelanggan
29	<p>Menjana Komisen Jualan Pendapatan ke-5</p> <ul style="list-style-type: none"> • Menaikan Komisen Jualan apabila anda mempunyai 5 FastSQUAD secara langsung di bawah anda
30	

	<p>Adakah Anda Ingin Menjadi FastMERCHANT kami?</p> <p>Kami mengalu-alukan anda untuk menjadi sebahagian daripada Fastentix dan sertailah komuniti besar kami.</p>
31	<p style="text-align: center;">FASTENTIX PERSEMBAHAN TEKNIKAL</p>
32	<p style="text-align: center;">Apa Yang Perlu Anda Sediakan?</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Logo Kedai 500px X 500px ➤ Banner Kedai 1074px X 768px ➤ Pakej untuk FastSELLER & FastSQUAD ➤ Maklumat Kedai (Nama kedai, url kedai, sepanduk, dll) ➤ Senarai produk & harga untuk semua kategori (FastSELLER, FastSQUAD, FastBUYER) termasuk ; <ul style="list-style-type: none"> ➤ 1 gambar untuk setiap produk ➤ Gambar produk (500px X 500px) ➤ Video jika ada ➤ Penerangan Produk
33	<p style="text-align: center;">Peranan dan Faedah</p> <p>FastMERCHANT</p> <ul style="list-style-type: none"> - menyediakan pakej FastSELLER & FastSQUAD - meluluskan FastSELLER - menambah, edit & menghapuskan kategori - menambah & menghapuskan baucar - Menyenaraikan pangkalan data pelanggan & FastSELLER <p>FAST SELLER</p> <ul style="list-style-type: none"> • pelanggan kepada FastMERCHANTS • menambah & memadamkan produk dari kedai • mengemas kini stok • Mendapat komisen jualan • Kemungkinan tinggi dipilih untuk pembelian SDD <p>FASTSQUAD</p> <ul style="list-style-type: none"> • Manfaat Fastentix 1.5% • Komisen jualan (3 tahap - 3%) • Target 5 komisen jualan 1.5% • Komisen perkongsian 0.5% • Potongan harga Fast SQUAD • Komisyen rujukan

	<p>FAST BUYER</p> <ul style="list-style-type: none"> • Beli produk menggunakan Penghantaran Pada Hari yang Sama (SDD) • Boleh membeli produk dari penjual yang berdekatan dengan pembeli • Urus niaga & pembayaran yang selamat
34	<p style="text-align: center;">Apakah Harga Jualan Anda Di Pasaran Ini</p> <p>HARGA KOS</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga kos produk, pengiraan ini akan membantu FastMERCHANT mendapatkan pengiraan keuntungan sebenar dalam laporan. <p>HARGA FastSELLER</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga ahli, berapakah kos yang anda mahu berikan sekiranya mereka mempromosikan produk anda & kemudian membantu FastSELLER dalam mendapatkan tempahan/pesanan? <p>HARGA FastSQUAD</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga produk terendah dalam peringkat seller yang biasa anda pegang/tahan stok <p>HARGA FastBUYER</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga pasaran, harga sebenar produk
35	<p style="text-align: center;">Cara Mengira Harga FastSQUAD</p> <p>PERINGATAN</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga FastSQUAD akan mempengaruhi FastSELLER, di mana keuntungan mereka akan menyusut, & MERCHANT juga perlu mempertimbangkan pemotongan 10% dalam sistem semasa mereka <i>checkout!</i> <p>CONTOH 1</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga Produk : RM100 • Harga FastSELLER: RM75 • KEUNTUNGAN: RM25 <p>CONTOH 2</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harga FastSQUAD yang anda tetapkan: RM90 • Apabila FastSQUAD membeli, harga daftar keluar: RM90 - 10% • FastSELLER akan menerima di dompetnya: RM81 • Keuntungan RM81 - RM75 = RM6 (adakah nilai ini boleh diterima?) • Sekiranya tidak, anda mungkin perlu mempertimbangkan harga yang lebih tinggi untuk FastSQUAD

36	Formula Untuk Mengira Harga FastSQUAD	
	<p>X: $10 Y/9$</p> <p>CONTOH</p> <p>X : FastSQUAD Y : RM50</p> <p>X : $500/9$: 55.55</p> <p>X : RM 56</p> <p>Kalau kita kira (Y) ini mewakili harga dropship semasa di market (RM50). Jadi [X : $10 (50)/9$] akan menjadi [X : $500/9$] = 55.55</p> <p>Jadi X = 56</p>	<p>X : Harga FastSQUAD Y : Harga DROPSHIP</p> <p>Ini adalah harga FastSQUAD, dan tidak akan direndahkan dari harga ini, jadi penjual akan berpuas hati dengan harganya yang tidak terjejas seperti seperti menggunakan harga jualan langsung untuk pengiraan biasa, dan tidak akan mempengaruhi harga margin normal mereka.</p>
40	<p>JIKA anda berminat untuk menjadi FastMERCHANT atau Rakan Niaga di FASTENTIX. Sila hubungi kami di talian yang tertera atau layari www.fastentix.com untuk mendapatkan maklumat lanjut. Sekian, terima kasih</p>	